
استان فارس 
کازرون

توسط کارکنان شبکه و بیمارستان ولیعصر )عج( 
کازرون انجام شد؛

گلباران قبور شهدای کازرون

 
بیمارستان  و  شبکه  کارکنان  فجر،  مبارک  دهه  از  روز  سومین  در 
ولیعصر)عج( با حضور در گلزار شهدای کازرون، قبور شهیدان را گلباران 

کردند.
و  بهداشت  شبکه  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش   به 
بیمارستان  و  شبکه  جماعت  امام  و  مسئولان  کازرون،  شهرستان  درمان 
ولیعصر)عج(، با حضور در گلزار شهدا و قرائت فاتحه و اهدای گل، با 

شهیدان تجدید میثاق کردند.

لارستان
27 طرح عمرانی با حضور استاندار 

فارس در خنج بهره برداری شد

با حضور  آیینی  در  فجر  دهه  گرامیداشت  مناسبت  به  عمرانی  27 طرح 
استاندار فارس در شهرستان خنج در جنوب استان بهره برداری شد.

خنج  شهدای  گلزار  در  از حضور  پس  تبادار  اسماعیل  ایرنا،  به گزارش 
و ادای احترام به شهدا، این طرح ها را که بااعتبار 210 میلیارد ریال در 
و  آبخیزداری  آب رسانی،  برق رسانی،  گازرسانی،  راه سازی،  بخش های 

آبیاری نوین اجراشده اند، افتتاح کرد. 
و  حسین آباد  بیغرد،  روستاهای  به  گازرسانی  طرح  از  بهره برداری  با 
اکبرآباد در بخش مرکزی و چاه طوس در بخش محمله افزون بر یک 

هزار و 250 خانوار از گاز طبیعی برخوردار شدند. 
بنا بر اعلام شرکت گاز استان فارس، اجرای این طرح ها 96 میلیارد و 730 

میلیون ریال هزینه شده است. 
هم زمان با این آیین، عملیات گازرسانی به 14 روستای دیگر شهرستان 

خنج آغاز شد. 
بزرگ ترین طرح  از  همچنین  به شهرستان خنج  سفر  در  فارس  استاندار 
راه سازی خیر ساز جنوب کشور در دیگ اشکان در محور خنج به جهرم 

بازدید کرد.
این محور 42 کیلومتری که فاصله 165 کیلومتری کنونی خنج به جهرم 

را تا نصف کاهش می دهد 11 متر عرض دارد.
بنا بر اعلام فرماندار شهرستان خنج، تاکنون 140 میلیارد ریال از هزینه 
این طرح توسط مردم و 30 میلیارد ریال توسط دولت پرداخت شده است. 
به گفته مختار عباسی، قرار است نیمی از هزینه باقیمانده اجرای این طرح 

را مردم بپردازند و نیمی دیگر را دولت تأمین کند. 
با حضور در بخش محمله شهرستان خنج ضمن  استاندار فارس همچنین 
به  را  جم  کورده  باغان   - خنج  محور  اول  قطعه  کلنگ  مردم،  با  دیدار 

زمین زد. 
هم اینک جم با یک جاده آسفالت روستایی به طول 135 کیلومتر به مرکز 
شهرستان خنج متصل است که با اجرای این طرح به جاده اصلی تبدیل 

می شود.  خنج در 265 کیلومتری جنوب شیراز قرار دارد.

با حضور فرماندار ویژه لارستان و مسئولین این 
شهرستان صورت گرفت؛

اجرای سرود ۱۳۵7 نفری 
 دانش آموزان لارستانی در گلزار 

مطهر شهدا
دانش آموزان  نفری   ۱۳۵۷ سرود  گروه  فجر،  مبارک  دهه  مناسبت  به 
ایران اسلامی را در گلزار شهدا  انقلاب و  لارستانی، سرود بسیار زیبای 

اجرا نمودند.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی فرمانداری ویژه لارستان، 
به مناسبت آغاز دهه مبارک فجر و سی و نهمین سالگرد پیروزی انقلاب 
اسلامی و تجدید میثاق نسل جدید ایران با آرمان های امام خمینی)ره( و 
در حضور جلیل حسنی معاون استاندار و فرماندار ویژه لارستان، مسعود 

راسخی معاون سیاسی فرماندار ویژه لارستان، مسئولین، خانواده های معظم 
و طلاب،  روحانیون  بسیجیان،  ایثارگران،  فرهنگیان،  دانشگاهیان،  شهدا، 
نیروهای نظامی و انتظامی و اقشار مختلف مردم همیشه درصحنه لارستان 
بزرگ، گروه سرود 1357 نفری دانش آموزی در لارستان به اجرای سرود 
انقلاب و ایران در محل گلزار مطهر شهدا شهر لار به یاد سال 57 پرداختند.

اداره کل و مدیریت آموزش وپرورش  با تلاش معاون  این گروه سرود 
لارستان، مدیران، مربیان پرورشی و دانش آموزان مدارس متوسطه اول 
دخترانه این شهرستان آماده شده بود که در این روز اقدام به اجرای این 

سرود انقلابی کردند.

خرمبید
44 پروژه عمرانی در خرم بید در دهه 

فجر افتتاح و بهره برداری می شود

فرماندار شهرستان خرم بید اعلام کرد: عملیات اجرایی یا افتتاح 44 پروژه 
این  که  می شود  آغاز  شهرستان  این  در  فجر  مبارک  دهه  در  عمرانی 

پروژه ها با 12 میلیارد تومان اعتبار اجرایی شده است.
به گزارش خبرنگار ایرنا، محمدصادق کریمی که به مناسبت دهه مبارک 
می گفت  سخن  خرم بید  شهرستان  مرکز  صفاشهر  مردم  جمع  در  فجر 
افتتاح  فجر در شهرستان خرم بید  مبارک  پروژه هایی که در دهه  افزود: 
خدماتی،  صنعتی،  حوزه های  در  می شود  آغاز  آن  اجرایی  عملیات  یا  و 

کشاورزی و فرهنگی است.
وی ادامه داد: دهه مبارک فجر فرصت خوبی برای ارائه گزارش مسئولان 
و خدمتگذاران مردم از خدمات صورت گرفته در سطح کشور، استان و 

شهرستان است که باید موردتوجه مدیران قرار گیرد.
اسلامی،  جمهوری  مقدس  نظام  برکت  به  اینکه  بابیان  خرم بید  فرماندار 
کشور از سلطه استکبار جهانی خارج و سرنوشت مردم به عهده خودشان 
سپرده شد، گفت:  با پیروزی انقلاب مردم با حضور آگاهانه در انتخابات 

به صورت مستقیم و غیرمستقیم مسئولان خود را انتخاب می کنند. 
و  است  دموکراسی  بارز  مصداق  ایران  اسلامی  افزود: جمهوری  کریمی 

حاکمیت یک فقیه عالم بر مردم در یک جامعه اسلامی نشانه آن است.
وی ادامه داد: ادامه دادن راه امام )ره( و شهدا یک تکلیف همگانی است 
باید  مسئولان  دارند،  تکلیف  مسئولان  هم  و  مردم  هم  زمینه  این  در  که 
باهدف خدمت به مردم به صورت جهادی عمل کنند و بدانند آنچه امام 
از  است که گره گشایی  این  دارند  انتظار  آنان  از  انقلاب  رهبر  و  راحل 

مشکلات را در اولویت خود قرار دهند.
فرماندار شهرستان خرم بید یکی از ویژگی های انقلاب اسلامی را مردمی 
دلیرمردان جمهوری  برکت خون شهدا و  به  دانست و گفت:  بودن آن 

اسلامی ایران امروز امنیت خوبی را در منطقه داریم.
وی با تأکید بر حضور پرشور آحاد مختلف مردم در راهپیمایی روز 22 
بهمن ماه، این حضور را نشانه اقتدار نظام و مشتی بر دهان استکبار جهانی 

دانست. 
شهرستان خرم بید به مرکزیت صفاشهر در 188 کیلومتری شمال شیراز 

قرار دارد.

استان بوشهر
مدیرکل امور روستایی بوشهر:

دهیاران شهرستان گناوه از صنعت 
 گردشگری برای درآمدزایی 

استفاده کنند
مدیرکل امور روستایی استانداری بوشهر گفت: دهیاران شهرستان گناوه 

از صنعت گردشگری برای درآمدزایی استفاده کنند.
شهرستان  دهیاران  با  نشست  در  نکیسا  بهرام  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
گناوه اظهار داشت: بی آبی، بیکاری جوانان و بی توجهی به محیط زیست از 

موضوعات بسیار مهم است و باید راهی برای آن پیدا کرد.
وی افزود: تشکیل تعاونی دهیاران می تواند کمک زیادی به دهیاران در 
اولویت کاری  در  را  تعاونی  باشد و سعی کنید  داشته  بحث درآمدزایی 

خود قرار دهید.
با ساحل و  بوشهر تصریح کرد: شما  استانداری  امور روستایی  مدیرکل 
دشت خوب نتوانستید درآمدزایی کنید. صنعت گردشگری درآمدزا است 
این  و دشت های  زیبا  از ساحل  استفاده  و  این طریق  از  باید  دهیاران  و 

منطقه درآمدزایی کنند.

باید در  مبلمان روستا هستند و  بیان داشت: دهیاران مسئول ساخت  وی 
نمایشگاه ها حضور یابید تا بتوانید مبلمان روستا را به زیباترین نحو ممکن 
بسازند و طراحی کنند. شهردار و دهیاری موفق هستند که درآمد پایدار 

داشته باشند و از تسهیلات اشتغال زا استفاده کرده و درآمدزایی کند.
مشکل آب و برق بوستان های امید رفع شود

عمده  گفت:  دهیاران  دیگر  از  نمایندگی  به  قائد  مال  روستای  دهیار 
مشکلات دهیاران زیرسازی شدن معابر و خیابان های روستا و عدم آسفالت 
آن ها است و انتظار می رود هر چه زودتر آسفالت خیابان ها انجام پذیرد.

بستانی افزود: حق تفکیک و تغییر کاربری اراضی روستایی که بنیادمسکن 
از مردم می گیرد حق دهیاری است و باید به حساب دهیاری واریز شود.

دهیار مال قائد تصریح کرد: بوستان های امید با مشکل برق و آب روبرو 
هستند و تا این مشکلات حل نشود این بوستان ها تکمیل نمی شوند.

لزوم حل مشکل اینترنت روستاها
گناوه  شهرستان  مرکزی  بخش  اسلامی  شورای  رئیس  ملک زاده  سجاد 
گفت: ما خواستار اجرای فیبر نوری در روستاهایی که فیبر نوری ندارند 

هستیم تا مشکل اینترنت در این روستاها حل شود.

 وی افزود: مطالعات سد خاکی بر روی دره گپ انجام شده است و انتظار 
داریم که از طریق مدیرکل روستایی پیگیری شود.

ملک زاده تصریح کرد: تعریض جاده ورودی روستاهای شول، عباسی و 
فخرآوری که سه سال است اعتبار آن ها در کمیته برنامه ریزی تخصیص 

داده نمی شود پیگیری شود.
وی بیان داشت: از بخشدار مرکزی به خاطر تشکیل این جلسه قدردانی 
امید  و  تدبیر  دولت  اشتغال زایی  برنامه های خوب  از  و همچنین  می کنیم 
با توجه به نقش تأثیرگذار دهیاران در روستاها  استقبال خواهیم کرد و 
به کمک بخشدار مرکزی و دهیاران زحمتکش بخش مرکزی سعی در 

اجرای آن داریم.

استان هرمزگان 
فرماندار قشم:

دو نیروگاه برق ۵۰۰ مگاواتی در قشم 
احداث می شود

قشم  جزیره  در  مگاواتی   ۵۰۰ برق  نیروگاه  دو  احداث  از  قشم  فرماندار 
خبر داد.

به گزارش خبرنگار مهر، علی نصری در دیدار با روحانیون شیعه و سنی 
در جزیره قشم بیان داشت: در ایام الله دهه فجر پروژه هایی به ارزش بیش 

از ۶۰۰ میلیارد ریال تقدیم مردم شریف شهرستان قشم می شود.
پروژه های  زنی  کلنگ  برای  اعتبار  ریال  میلیارد   ۲۷۵ داد:  ادامه  نصری 

آموزشی، بهداشتی و گازرسانی اختصاص داده شده است.
فرماندار قشم با اشاره به تأمین برق مصرفی ساکنان خارج از شهرستان و 
ملاحظات هزینه ای و پدافند غیرعامل دولت تدبیر و امید اقدام برای تولید 
بیش از ۱۳۰ مگاوات برق در شهرستان و احداث دو نیروگاه تولید برق 
و  رفاهی  زیرساخت های  ساختن  فراهم  راستای  در  دیگر  مگاواتی   ۵۰۰

توسعه ای بسیار مهم در این جزیره عنوان کرد.
نصری با اشاره به اجرایی شدن شبکه آب رسانی به روستاهای شهرستان 
قشم اظهار داشت: آب رسانی به ۹ روستای و افزایش آب رسانی روستایی 
از مجموع ۶۷ روستا از به ۶۳ روستا یکی دیگر از اقدامات دولت تدبیر 

و امید است.
نصری، کلنگ زنی احداث هشت خانه بهداشت و اقامتگاه  پزشکان را از 
اقدامات کلیدی در حوزه بهداشت و درمان در روستاهای شهرستان قشم 

برشمرد.
داشت:  بیان  قشم  شهر  در  آموزشی  فضاهای  نوسازی  به  اشاره  با  نصری 
هم زمان کلنگ  ۱۲ مدرسه نوساز به عنوان گامی ارزنده در جهت توسعه 
آموزش و رفع دغدغه های مردم نسبت به تأمین فضاهای آموزشی استاندارد 

و برچیده شدن مدارس فرسوده در این شهرستان به زمین زده شده است.

استان خوزستان 
معاون فرماندار شادگان در جلسه کمیسیون 

کارگری تأکید کرد؛
کارفرمایان در پرداخت حقوق معوقه 

کارگران تسریع کنند 
شهرداران منابع درآمدزایی ایجاد کنند

معاون فرماندار شادگان در جلسه کمیسیون کارگری شهرستان بر لزوم 
کارگری  تعاونی  شرکت های  به  انسانی  نیروی  پیمانکاری  واگذاری 
معوقه  پرداخت حقوق  تأکید کرد و گفت: کارفرمایان در  شهرداری ها 

کارگران تسریع کنند.
سرویس خبری/ ناصر حکیمی: نعمت اله آلبوغبیش در جلسه کمیسیون 
کارگری شهرستان که به منظور بررسی مشکلات کارگران در محل سالن 
حقوق  و  مطالبات  پرداخت  در  تسریع  شد،  برگزار  فرمانداری  جلسات 
به موقع  داد و گفت: عدم پرداخت  قرار  تأکید  را مورد  معوقه کارگران 
حقوق کارگران، نارضایتی و کاهش کیفیت و کمیت عملکرد به دنبال 

دارد.
با تأکید بر لزوم ایجاد منابع درآمدزایی مستمر  معاون فرماندار شادگان 
افزایش  و  جلب  و  کارگران  حقوق  به موقع  پرداخت  شهرداران،  توسط 
رضایتمندی آنان را لازمه بالا بردن کیفیت کارها و نتیجه عملکرد مطلوب 

عنوان کرد.

وی از تشکیل اولین شرکت تعاونی کارگری توسط شهرداری دارخوین 
تشکیل  در  تسریع  ضرورت  بر  تأکید  ضمن  و  کرد  تشکر  و  تقدیر 
خنافره،  و  شادگان  شهرداری های  توسط  کارگری  تعاونی  شرکت های 
تعاونی  شرکت های  به  شهرداری ها  انسانی  نیروی  پیمانکاری  واگذاری 

کارگری را خواستار شد.
توسط  کارگران  حقوق  پرداخت  به روزرسانی  ادامه  در  آلبوغبیش 
کارفرمایان را مورد تأکید قرارداد و گفت: ایجاد منابع درآمدزایی مستمر 
برای تقویت بنیه مالی شهرداری ها ضرورتی انکارناپذیر است و باید در 

برنامه شهرداران قرار گیرد.

استان کهگيلويه و بوير احمد 
فرماندار بویراحمد:

  ساختمان سازی با آب شرب 
ممنوع شود

فرماندار بویراحمد ورود پساب کارواش ها به شهر را ممنوع اعلام کرد و 
افزود: نباید در ساختمان سازی ها از آب شرب استفاده شود.

فرماندار بویراحمد گفت: همه اقدامات لازم برای مقابله با تنش آبی انجام 
بگیرد و ما نمی خواهیم بیشترین تجمع ها را سال آینده در رابطه با کمبود 

آب شرب جلوی فرمانداری داشته باشیم.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی فرمانداری بویراحمد، 
شاهرخ  ریاست  به  تابعه  روستاهای  و  یاسوج  شهر  تنش آبی  نشست  در 
کناری فرماندار بویراحمد و با حضور مدیرعامل آب و فاضلاب شهری، 

مدیرعامل آب منطقه ای و مدیران عضو این شورا برگزار شد.
شاهرخ کناری فرماندار بویراحمد در این نشست اظهار کرد: هدف از این 
نشست این است که به راه حل و راهکار مشترک با همفکری شورای فنی 

برای مقابله با تنش آبی در شهرستان بویراحمد برسیم.
به وجود  ما  راه  سد  را  مشکلاتی  بحث خشک سالی  اینکه  بابیان  کناری 
آورده است، ازجمله کمبود آب شرب و آب کشاورزی، افزود: شهرستان 
بی سابقه  اقدامی  در  آب رسانی  امسال  و  دارد  زیادی  جمعیت  بویراحمد 
با تانکر آب حاشیه شهر را در فصل زمستان آب رسانی کردیم که این 

نگران کننده است.
برای  می رسد  نظر  به  آینده  در  که  چالشی  فرماندار  به عنوان  افزود:  وی 
این شهرستان به وجود آید و در شورای تأمین و اداری نیز باید به آن 

پرداخت، چالش آب است.
فرماندار بویراحمد در ادامه گفت: مردم باید با آگاهی سازی از این تنش 

آبی باخبر شوند.
آبی  تنش  این  با  مقابله  برای  راهکارهای لازم  باید  تأکید کرد:  کناری 
مشخص و جلوی انشعابات غیرمجاز گرفته و شکستگی های انشعاب آب 

در سطح شهر برطرف شود.
بیان  به  نباید  فقط  جلسات  در  گفته ام  هم  قبلًا  اینکه  بر  تأکید  با  وی 
مشکل بپردازیم، اظهار داشت: باید به دنبال راهکاری برای مقابله با این 
مسئله باشیم و فرمانداری پای کار است و اگر در اینجا و در این نشست 

مصوب ای را گذراندیم، برای اجرای آن در کنار شماها خواهم ایستاد.
فرماندار بویراحمد در ادامه افزود: برای قطع آب شربی که جهت آبیاری 

فضای سبز در سطح شهر استفاده می شود، اقدام می کنیم.
کناری با تأکید بر رفع موانع احداث تصفیه خانه شهر یاسوج، افزود: باید 
معارض  مشکل  تابستان  فصل  در  مادوان  شهر  که  شود  عمل  به گونه ای 
نداشته باشد؛ و برای رفع معارضات محلی، فرمانداری با همکاری نیروهای 

انتظامی این گونه مشکل را برطرف خواهد کرد.
وی گفت: درآمد ۹ ماهه آبفای شهری بویراحمد از هر شهرستان دیگر 
توجه  استان  مرکز  به  تخصیص ها  خصوص  در  باید  لذا  است،  بیشتر 

ویژه تری شود.
بااعتباری  بویراحمد  بویراحمد گفت: پروژه های آب شهرستان  فرماندار 

بالغ بر ۳۶ میلیارد تومان در دست احداث است.
کناری در ادامه سخنان خود، اظهار داشت: دانشگاه علوم پزشکی، دانشگاه 
یاسوج، اداره کل ورزش و جوانان، بهزیستی، راه و شهرسازی، فضای سبز 
آبیاری  برای  از آب شرب  فرهنگی، همه  میراث  پارک های  شهرداری، 
فضای سبز استفاده می کنند که باید اقدامات لازم برای تفکیک آب شرب 

و غیر شرب جهت آبیاری فضای سبز انجام بگیرد.
وی فرهنگ سازی عمومی برای صرفه جویی در آب را ضروری دانست 
و گفت: کشاورزان باید از کاشت محصولات پرمصرف جلوگیری کنند.
اعلام  ممنوع  را  شهر  به  کارواش ها  پساب  ورود  بویراحمد  فرماندار 
استفاده  شرب  آب  از  ساختمان سازی ها  در  نباید  افزود:  و   کرد 

شود.
کناری به قطع آب در سطح شهر یاسوج اشاره کرد و گفت: برخی از 
محلات در یاسوج آب زیاد دارد و اصلًا قطع نمی شود همچون راهنمایی ها 

ولی در شهرک ها آب وجود ندارد و به صورت دائم قطع می شود.
این مسئول در ادامه خواستار معرفی ادارات پرمصرف در بحث آب شد 
و گفت: باید به مشتریان پرمصرف تذکر داده شود و از طرفی مشتریان 

کم مصرف مورد تشویق قرار بگیرند.
کناری در بخش پایانی صحبت های خود، اظهار داشت: باید همه اقدامات 
بیشترین  نمی خواهیم  ما  و  باشیم  داشته  تنش آبی  با  مقابله  برای  را  لازم 
فرمانداری  جلوی  شرب  آب  کمبود  با  رابطه  در  آینده  سال  را  تجمع ها 
داشته باشیم. در این جلسه مصوباتی داشتیم، دستگاه ها وظیفه های خود را 
انجام دهند، مصوبات پیگیری می شود تا مثل سنوات گذشته شاهد تجمع 
مردم نباشیم و اگر مدیری کارش را انجام نداد، فرمانداری با آن برخورد 

می کند.
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صفحه در کازرون صورت گرفت؛
گرفتن آزمون ارتقای سلامت دهان و دندان

 از دانش آموزان مدارس ابتدایی و متوسطه اول تحت پوشش مرکز خدمات جامع سلامت »سید حسین« 
آزمون ارتقای سلامت دهان و دندان گرفته شد.  به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شبکه 
بهداشت و درمان شهرستان کازرون، رضا میرزایی مسئول دندانپزشکی مرکز خدمات جامع سلامت »سید 
حسین« هدف از این اقدام را ارتقای آگاهی دانش آموزان در خصوص سلامت دهان و دندان و انتقال 
این اطلاعات مفید به خانواده ها اعلام کرد و گفت: مهمترین راهکار ارتقای سلامتی مردم، افزایش سطح 
سواد سلامت آن ها است. او افزود: پس از تهیه و تدوین جزوه مرتبط با موضوع مسابقه، توسط واحد 
دندانپزشکی و ارسال آن به مدارس و توزیع بین دانش آموزان، در بهمن ماه مرحله اول آزمون برگزار شد.


